
Kviečiame 
į susitikimą

branduolinės 
ir radiacinės 

saugos klausimais

Pastaruoju metu pastebimas intensyvesnis Lietuvos gyven-
tojų domėjimasis radiacine sauga ir jos svarba mūsų kasdieni-
niame gyvenime. Ignalinos atominėje elektrinėje (IAE) vykdomi
eksploatavimo nutraukimo projektai ir pradeda veikti daugiau radioaktyviųjų atliekų
tvarkymo įrenginių. Siekdami informuoti Lietuvos gyventojus, gyvenančius netoli
branduolinės energetikos objektų, branduolinės ir radiacinės saugos klausimais,
Radiacinės saugos centras kartu su Valstybine atominės energijos saugos inspek-
cija 2018 m. rugsėjo 26 d. 14.00 val. Visagino savivaldybės didžiojoje posėdžių
salėje (Parko g. 14) organizuoja susitikimą su Visagino savivaldybės gyventojais
tema „Branduolinės energetikos objektų poveikis gyventojų saugai ir aplinkai“. Mi-
nėtų institucijų atstovai supažindins gyventojus su šalia esančių  branduolinės ener-
getikos objektų radiacine sauga,  pristatys Lietuvos gyventojų apšvitos vertinimą,
IAE ir kitų objektų veiklos tiriamą poveikį gyventojų apšvitai ir aplinkai bei atsakys
į gyventojams rūpimus klausimus.

Kviečiame į susitikimą gyventojus, įvairių institucijų, asmens sveikatos
priežiūros įstaigų atstovus, mokyklų mokytojus, vyresniųjų klasių mokslei-
vius ir kitus suinteresuotus asmenis. 

GErbiami SociaLiniai Darbuotojai,

nuoširdžiai sveikinu Jus artėjančios profesinės šventės proga. 
Rūpestis, atsidavimas, atjauta, paguodos ir palaikymo žodis – tai socialinio darbuotojo

dovana žmogui, kuriam šiame gyvenime nėra lengva. Savo kasdieniniu darbu Jūs teikiate
pagalbą likimo nuskriaustiems bei dovanojate viltį kiekvienam, stokojančiam rūpesčio ir
globos.

Linkime šventinės nuotaikos, neišsenkančios energijos, begalinės kantrybės, toleran-
cijos, stiprios sveikatos, žmogiškos šilumos.

Tikėkite tuo, ką darote, mylėkite tuos, kuriais kasdien rūpinatės, būkite stiprūs savo
darbe ir laimingi šeimose.

Savivaldybės merė Dalia ŠtrauPaitĖ
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Administracijos direktorius Sergejus Mickevičius infor-
muoja apie vykdomą veiklą.

Директор администрации Сергей Мицкевич информи-
рует о выполняемой работе.

PROGRAMA:
Nuo 2018 m. rugsėjo 19 d. iki spalio 10 d. (VKC

„Draugystės“ parodų salė, Parko g. 7) – 2006–2016 m. įvykusių
Tarptautinių tautinių kultūrų festivalių „Rudeninės“ nuotraukų
paroda „Akimirkos“.

Tęsinys 2 psl.

VII Taptautinis tautinių kultūrų festivalis „Rudeninės“ laukia Jūsų

Rugsėjo 28–30 d. Visagine sužydės įvairiaspalvis tautų
medis, kurio sunokintus vaisius „ragausime“ jau VII Tarp-
tautiniame tautinių kultūrų festivalyje „Rudeninės“! 

Приглашаем на встречу по вопросам 
ядерной и радиационной безопасности

В последнее время заметен возросший интерес жителей Литвы к теме ра-
диационной безопасности, ее важности в повседневной жизни. На Игналинской
атомной электростанции (ИАЭС) выполняется проект снятия с эксплуатации и
начинает действовать большинство сооружений по упорядочению радиоактив-
ных отходов. Стремясь проинформировать жителей Литвы, проживающих
вблизи ядерных объектов, по вопросам ядерной и радиационной безопасности,
Центр радиационной безопасности (RSC) вместе с Государственной инспекцией
по безопасности атомной энергетики (VATESI) организует специальную встречу
для жителей Висагинского самоуправления. Тема встречи - «Влияние объектов
ядерной энергетики на безопасность жителей и на окружающую среду». 

Встреча состоится 26 сентября 2018 года в 14.00 в большом зале за-
седаний Висагинского самоуправления (ул. Парко, 14).

Представители вышеназванных институций ознакомят жителей с вопро-
сами радиационной защиты близлежащих ядерных объектов, представят
оценку данных по влиянию облучения на жителей Литвы, расскажут об иссле-
довании влияния ИАЭС и других объектов на жителей и воздействии на окру-
жающую среду. Ответят на все вопросы, которые возникнут у жителей.

Приглашаем на встречу жителей, представителей различных инс ти -
туций и учреждений, осуществляющих присмотр за здоровьем, учителей
школ, школьников старших классов и других заинтересованных лиц.
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Mero naujienos ................................................Новости от мэра

►

Rugsėjo 27 d. – 
Visagino savivaldybės tarybos posėdis

Pranešu, kad  2018 m. rugsėjo 27 d. 10.00 val. savivaldybės posėdžių salėje (Parko g. 14)
vyks savivaldybės tarybos posėdis. 

Informuoju, kad Visagino savivaldybės tarybos posėdžio darbotvarkė, sudaryta Vi-
sagino savivaldybės mero, paskelbta svetainės www.visaginas.lt rubrikoje „Savivaldy-
bės taryba – Tarybos posėdžių darbotvarkės“.

►
Jaunimo Europos komanda (JEK)

jau nuo 2010 m. buria jaunus,
galinčius šiuolaikiškai pristatyti Eu-

ropos Sąjungos (ES) temas, žmones.
Šios komandos tikslas – padėti kitiems
jauniems žmonėms suprasti, kaip
veikia ES ir kokią įtaką ji turi kiekvienam
iš mūsų. Jaunimo Europos komanda ne
tik domisi ES veikla, bet ir perteikia
savo žinias kitiems. Šiemet prie koman-
dos prisijungė ir visaginietė, Visagino
technologijos ir verslo profesinio moky -
mo centro mokinė Gabrielė Pimpytė. 

Gabrielė nuo mažens labai aktyvi:
Visagino Č. Sasnausko menų mokyk-
loje baigė smuiko, šokių specialybes,
dainuoja (šiemet tapo Lietuvos vaikų ir

moksleivių televizijos konkurso „Dainų
dainelė“ laureate), lanko teatro klasę.
Pasitaikiusi galimybė prisijungti prie
JEK padėjo jai suprasti Europos Są -
jungos svarbą. Gabrielė gali pasigirti
dideliu bagažu žinių apie ES ir skirtingų
Europos kultūrų pažinimu. Nuo septin-
tos klasės pradėjusi domėtis Europos
Sąjunga ir jos teikiamomis galimybė -
mis, mergina jau aplankė Bulgariją, Slo -
vakiją, Italiją, o š. m. rugsėjo pra d žio    je
Portugalijoje įvykusiuose mokymuose
dalijosi JEK narystės būsimomis veik-
lomis, tikslais bei idėjomis, kurias reali -
zuos Lietuvoje.

Nors mergina labai džiaugiasi iš -
vykomis ir kelionėmis po Europą, bet

mato savo gyvenimą Lietuvoje: ji ne -
bent kuriam laikui išvyktų į užsienį, kad
pasisemtų patirties ir praturtėtų verty-
biniu požiūriu, o tada, grįžusi į Lietuvą,
turėtų daugiau ką padovanoti savo tė -
vynei.

Didžiuojamės mūsų talentingo
jaunimo pasiekimais ir džiaugiamės
jo aktyviu dalyvavimu ne tik Visa -
gino, bet ir visos Lietuvos bei Euro-
pos Sąjungos gyvenime. Linkime
Gabrielei sutikti dar daugiau bendra -
minčių, aktyvių žmonių iš visos Lie -
tuvos, pažinti save, tobulėti ir rasti
savo karjeros kelią.

Informacija parengta pagal
www.euroblogas.lt►

Во вторник, 18 сентября, в Виса-
гинскую больницу прибыли гос ти
- руководители самоуп равления,

члены Совета. Поводом для визита
стала юби лейная дата создания в
больнице отделения по уходу и под-
держивающему лечению. Вот уже 20
лет в больнице действует это отделе-

ние, где оказывают помощь висагин-
цам: лечат, поддерживают, ухаживают
за теми, кому крайне необходимы за-
бота и внимание.

Мэр самоуправления Даля Штра -
у пайте тепло поздравила весь персо-
нал отделения по уходу за их
мно голетний самоотверженный труд,

тре бующий полной отдачи. К
это му позд равлению присо-
единился и директор адми-
нистрации самоуправления
Сергей Мицкевич, высказав-
ший немало слов благодарно-
сти сотрудницам отделения. 

И настоящим подарком к
сла вной дате стало обору до -
ва ние в отделении вентиля-
ции. В свое время немало
усилий к тому, чтобы здесь на-
чала работать современная

вентиляционная система, приложила
бывший многолетний пре дседатель
наблюдательного совета больницы
Нина Дегтярева. И вот, наконец, все
это: инициатива общественности, со-
действие руководства больницы,
матери альная поддержка самоуправ -
ления - увенчалось успехом. Отныне
пациенты отделения будут нахо-
диться в более комфортных усло-
виях.

Visaginietė –
Jaunimo 
Europos 

komandos
narė

Возобновлены 
работы 

на гребной базе
Висагинцы, особенно люби-

тели водного спорта, не могли
не заметить, что на площадке
гребной базы, рядом с эллин-
гом, начаты работы по возведе-
нию еще одного здания.

«Действительно, на площадке гребной базы ведутся работы по строи -
тельст ву административного здания, - информирует жителей директор адми-
нистрации Сергей Мицкевич. - Подрядчик прежний: группа хозяйственных
субъектов ЗАО «HSC Baltic» и ЗАО «Hidrostatyba». 

Изначально на осуществление проекта по созданию в Висагинасе много-
функционального центра спортивных услуг, водного туризма и активного от-
дыха были выделены средства из Государственной инвестиционной
программы (VIP). За счет этих средств на первом этапе было возведено зда-
ние под эллинг с отдельным помещением для ремонтных работ. На площадке
были проложены коммуникации, подготовлен фундамент второго здания спор-
тивной базы - административного. 

Однако средств для полного завершения проекта из названной VIP-про-
граммы было выделено недостаточно. Поэтому самоуправление занимается
поиском дополнительных источников финансирования. В этом году мы полу-
чили порядка ста тысяч евро из фонда поддержки физкультуры и спорта.
Кроме того, часть денег выделили из бюджета самоуправления - 60 тысяч. На
эти средства сейчас и начато возведение нового корпуса. В будущем в строя-
щемся здании расположатся административные помещения, залы для тре-
нировок, раздевалки, душевые, комнаты отдыха».

Согласно техническому проекту этого многопрофильного центра для раз-
вития водного спорта и активного отдыха, кроме двух зданий (спортивной
базы и эллинга) здесь, на площадке, планируется провести все необходимые
бытовые коммуникации и инженерные сети, благоустроить территорию, обо-
рудовать подъезды, стоянку для автомашин, оборудовать трибуны для зри-
телей, понтонный причал, выполнить разметку водных дорожек. 

Отделению по уходу - 20 лет!

►
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